
Mededeling Martiniplaza 

Met de brede programmering, waaronder ook grootschalige dance-events, neemt Martiniplaza (MP) 

een unieke plek in ons podiumaanbod in. MP is voor grootschalige dance events de enige 

binnenlocatie in Groningen. Daar worden veel inwoners mee bediend, deze events zijn steevast 

uitverkocht. Als college zien we bovendien graag dat dergelijke events, die bekendstaan om hun 

stevige basgeluid, juist in de gecontroleerde omgeving van een gebouw worden georganiseerd.  

We zien ook dat de geluidsdruk op de westkant van de stad groot is en dat MP hieraan met haar 

indoorevents een bijdrage levert. Deze is overigens wel bescheiden. Dat laat ook het aantal 

meldingen zien over geluid, dat bijvoorbeeld niet in verhouding staat tot die rond buitenevents - 

zeker als het over dancemuziek gaat.  

We weten ook dat het gebouw van MP niet meer aan de eisen t.a.v. geluidsisolatie voldoet, wat met 

name geldt voor de dance-events, waarvan het aantal en het volume de afgelopen jaren ook is 

toegenomen. Hoewel de ervaren overlast zoals gezegd beperkter is dan die van buitenevents, gaat 

deze wel langer door en is deze met het huidige gebouw ook niet binnen de normen te krijgen.  

We hebben daarom besloten om, ondanks het belang van de events voor de stad en de vele 

liefhebbers, deze events in MP het komende jaar af te bouwen naar de normen die voor alle horeca- 

en sportgelegenheden in onze gemeente gelden, door middel van een gedoogbeschikking. Dat doen 

we gefaseerd, ook omdat MP afspraken heeft met organisatoren en klanten die we willen 

respecteren. Voorts willen we MP de ruimte geven om op een nette manier toe te werken naar een 

nieuwe situatie. Met de gedoogbeschikking waarmee de toegestane geluidsnorm, het aantal 

geluidsevents en de eindtijden van events af worden gebouwd bij MP, zetten we een eerste stap in 

het verlagen van de geluidsoverlast in de westzijde van de stad, conform de Toekomstvisie 

Evenementen. 

Wel hebben we besloten tot een vrij snelle afbouw. Dat wil zeggen een teruggang van het aantal 

events en vooral ook de eindtijden in 2024. En per 2025 de genoemde situatie zoals die voor al onze 

horeca geldt (max. 3 vrije geluidsdagen per jaar buiten de feestdagen zoals Koningsdag en 

Bevrijdingsdag).  

Daarmee willen we een eerste extra bijdrage leveren aan het verminderen van de geluidsdruk op het 

westelijk deel van de stad zoals vastgelegd in onze Toekomstvisie Evenementen. In de verdere 

ontwikkeling van MP willen we kijken of het vastgoed eventueel toekomstbestendig is te maken voor 

dergelijke events. Ook omdat we het belang zien van dit aanbod voor onze stad en regio en omdat 

juist passende binnenlocaties voor met name grootschalige dance-events de geluidsdruk op de 

buitenruimte kan verminderen. 

 

 


